【114學年度第1學期】明新學校財團法人明新科技大學英語授課期末報告書
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	教學目標 Intended Leaning Outcome (ILOs)

	撰寫本課程結束後應具備的能力，建議每項目標以動詞開頭。目標應包含專業知識應用與英語能力發展兩方面。
List the learning outcomes that students are expected to achieve by the end of the course. Each outcome should begin with a verb and focus on both subject knowledge application and English language development.


	教材使用說明 Teaching Material

	請說明課程教材的類型與語言比例，並補充使用的資源。建議說明以下內容：
Please describe the types of teaching materials and the language ratio used in class. Include the following aspects:
教材類型： 請說明所使用教材為英文教材、雙語教材，或為教師自編教材。
Type of materials: Specify whether you use English textbooks, bilingual materials, or self-compiled resources.
補充資源： 是否使用英語影片、線上學習平台、AI工具、專業網站等。
Supplementary resources: Mention if you use English videos, online platforms, AI tools, or professional websites.




	課室語言與引導 Classroom Language and Instructional Guidance

	請彙列課堂中使用之提問例句及專業字彙，並建議提供5至6個具代表性的提問句型；如另有完整單字表，則可於成果報告中以附件方式附上。
Please compile the sample classroom questions and subject-specific vocabulary used during instruction. It is recommended to include 5–6 representative questioning patterns. If a complete glossary is available, it may be attached to the report as an appendix.






	授課內容 Course content

	請簡要說明課程中安排的活動類型與語言使用情形，例如：講授、小組討論、簡報、角色扮演、寫作練習等。
Briefly outline the types of class activities and the language(s) used, such as lectures, group discussions, presentations, role-plays, or writing tasks. You may organize this by weekly schedule or by topic.







	教學成效評估方式 Evaluation

	請以量化或質性方式呈現 
Please present the information in a quantitative or qualitative manner. 

1. 如何評量學生使用英文表達專業知識的內容
How do you assess students’ ability to express subject content in English?

2. 具體評量方式與實施方法(例：報告、測驗、口試、同儕互評等)
Provide detailed methods and tools used for assessment (e.g., reports, presentations, quizzes, exams), and the percentage of each.







	雙語學習成效分析 Analysis of Bilingual Learning Outcomes

	請以量化或質性方式呈現 
Please present the information in a quantitative or qualitative manner. 

1. 學生期末成績之分布統計（包含平均成績及通過率）
Statistical distribution of students’ final grades (including average score and pass rate)

2. 學生課程回饋摘要（依據課程問卷或課堂意見回饋彙整）
Summary of student feedback (compiled from course surveys or in-class feedback)



	教學心得 Teaching reflection report 

	請提供150字至300字以內教學心得分享，可說明教師觀察下 EMI 課程對學生英語能力及專業學習之助益
Please describe the observed benefits of the EMI course on students’ English proficiency and professional learning (as reported by the instructor) in a teaching reflection of 150 to 300 words.

	建議事項 Suggestions

	可說明教學實施過程中所面臨的困難，以及認為仍待解決的議題。
Please describe the challenges encountered during the teaching process, as well as the issues that you believe still need to be addressed.
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